
Generalforsamling i Gl. Bisnap Grundejerforening.
Søndag den 29. maj 2011 

1. Valg af dirigent.
Lars Nielsen blev foreslået og valgt.
Lars konstaterede, at indkaldelse til generalforsamlingen var i overensstemmelse med 
vedtægterne. 

2. Aflæggelse af beretning.
Formanden gennemgik beretningen, som også ligger på foreningens hjemmeside.

Vedligeholdelse af vejene.
Status for udlægning af knust asfalt blev gennemgået. Formanden er nu kommet i 
besiddelse af et dokument omkring vedligeholdelsesforpligtigelsen på Mælkevejen.

Brev fra beboer blev gennemgået under beretningen. Bestyrelsen er enig i klagen over for 
høj fart, specielt bliver der kørt for stærkt på Mælkevejen. Der blev opfordret til at 
overholde hastighedsbegrænsningen på de 20 km i timen (se om det støver bag dig når 
du kører, hvis ja så kører du for stærkt).
Bestyrelsen er ikke enige i overvejelserne omkring differentieret kontingent for foreningens 
medlemmer.
Omkring sammenligning af vores udgifter på vedligeholdelse af veje med Thomas 
Winthers Vej, så er vores udgifter større, dels som følge af langt større vejstrækning, dels 
på grund af vores beslutning om standard på vedligeholdelse.

Kloakering
Brev fra kommunen læst op - hele vores grundejerforening indgår ikke i det aktuelle 
kloakeringsprojekt. 
Vi får tilbud om kloakering, men formentlig først omkring år 2026.

Skiltning.
Bestyrelsen har besluttet at forbedre skiltningen, eksempelvis kommer der nyt 
oversigtskort op ved indkørslen til området samt husnumre ved stikvejene.

Diverse.
Folderen "information til fritidsgrundejere 2011" er desværre fyldt med en del fejl. 
Sammenslutningen har ikke betalt for trykning af folderen, men besluttede at udsende den 
på trods af fejl. 
Folder fra kommunen om information sendes ikke længere til sommerhusområderne.
Det overvejes at tilmelde grundejerforeningen til "forenings-el" i Energi Nord. Der lægges 
information ud på foreningens hjemmeside omkring tilmelding m.v. Herefter afgør den 
enkelte husstand selv hvorvidt man ønsker at tilmelde sig.

3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab.
Anton D. Sørensen fra bestyrelsen gennemgik det reviderede regnskab. 
Regnskabet blev vedtaget med samtlige stemmer.

Budgettet blev gennemgået. Fællesarealer og stier er sat op på grund af udgifter til 
skiltning m.v.



4. Indkomne forslag.
Ingen indkomne forslag.

5. Fastsættelse af kontingent for 2012 - bestyrelsen foreslår kr. 500,00.
Formanden redegjorde for, at punktet egentligt fejlagtigt var på dagsordenen, da det 
tidligere er besluttet.
I forbindelse med beretningen blev der fremsat forslag om ændring af kontingentet fra de 
fastsatte kr. 500,00 til kr. 300,00
Forslaget kom til afstemning ved håndsoprækning. 
Forslaget om ændring fra 500,00 til 300,00. Fire stemte for forslaget, og 40 stemte imod.
Fastholdelse af de 500,00. 40 stemte for og 4 stemte imod.
Kontingentet fastholdes på de besluttede kr. 500,00

6. Valg.
0. Formand - Erik Ziegler blev genvalgt.
A. Bo Pedersen blev genvalgt til bestyrelsen. Henning Nielsen ønskede ikke genvalg og 

Lars Nielsen blev valgt.
B. Tage Larsen og Birthe Nielsen blev genvalgt som suppleanter til bestyrelsen.
C. Lisbeth Larsen og Peter Rudbek blev genvalgt som revisor.
D. Anders Quist blev genvalg som revisorsuppleant. 

7. Eventuelt.
Lågerne ved Nordsøstien blev drøftet. Formanden undersøger.
Formanden orienterede om Gl. Bisnap Cup 2011 og opfordrede medlemmerne til at 
overveje deltagelse.

Dirigenten takkede som for god ro og orden under generalforsamlingen.

Erik Ziegler Lars Nielsen
Formand Dirigent


